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Workshop	#2	produktion	och	processmetodik	

Tema:	Effektivisering	av	dagens	och	morgondagens	produktion	

	
	
Datum:		22	mars	
Tid:	 		8.30	-	12.00	
Plats:		 		NCC	kontor,	Vallgatan	3,	170	80	Solna	
Talare:		Sofia	Dehre,	NCC;	Lars	Stehn,	LTU	

	
	

	
	
Anteckningar	
	
	
Inledning:			 Fredrik	Anheim	och	Agnieszka	Zalejska	Jonsson	

sammanfattar	WS	#1	(Presentation	1_fredrik_anheim)	
Engagemang	och	gruppens	sammansättning	
	

	 Agnieszka	kort	sammanfattade	resultat	från	
Årskonferensen	och	informerade	om	planerade	WS	den	
15/4:	Tema	Testbädd	(presentation	2_agnieszka)	

Från	idé	till	praktik	
	

Sofia	Dehre,	Produktionsutvecklingschef	NCC	Building	
Sverige,	berättar	om	hur	NCC	arbetar	med	effektivisering	
av	byggprocesser	
	
Presentation	3_sofia_dehre	

	 	
Forskningsfronten	
	

Lars	Stehn,	professor	LTU,	blickar	in	i	forskningsfronten	
och	diskuterar	exempel	på	gemensamma	satsningar	
mellan	akademin	och	industrin	för	byggproduktion	i	
framtiden.		
		
Presentation	4_lars_stehn	

Diskussion	och	
grupparbete	
	

Grupperna	diskuterade	ramverk	och	begränsning	av	
gruppens	fokusområden.	Det	kanske	behövs	att	kalibrera	
prioritering	som	man	kom	fram	till	tidigare	och	beslutar	
om	(ett)	tydligt	fokus	område.		
Det	har	förslagits	att	skapa	en	styrgrupp.	Styrgruppen	
skulle	definiera	vilka	utvecklingsområden	som	ska	
prioriteras.		
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Under	gruppdiskussioner	lyftes	fram	att	det	är	oerhört	
viktigt	att	tydligt	göra	vad	som	är	intressant	för	näringsliv	
och	akademin	att	fokusera	arbetet	på.			
Det	bör	vara	en	fråga	som	branschen	är	beredd	att	satsa	
på	gemensamt;	ett	problem	som	enskilda	företag	inte	
klarar	att	lösa	själva.		
	

	 	
FoU	–	samspel	mellan	företagen	och	akademin	
Beslutades	att	tillsätta	två	arbetsgrupper:	
- Gruppen:	Produktivitetsmätning		
- Gruppen:	Branschens	och	akademins	gemensamma	

principer	
	
Personer	intresserade	att	delta	i	grupparbetet	bör	
kontakta	Agnieszka	agnes.jonsson@abe.kth.se		
	
Den	akademiska	ägarskapet	är	viktigt.	Gruppens	arbete	
behöver	en	ledare	från	KTH;	KTHs	ledarskap	anses	som	
mycket	viktigt.		

	 	
Master	uppsatser	 Agnieszka	berättade	kort	att	studenterna	är	en	viktig	

målgrupp	för	CBE.	Agnieszka	sa	att	alla	gärna	kan	mejla	
ideer	kring	samarbete	och	tema	för	masteruppsatser.	Mer	
informationer	kommer	snart	på	CBE	websida.		

	 WS#3	kommer	organiseras	i	maj.		
	 	
	
	 	 	
	
	
	
	
	


